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Odpowiadajqc na interpelacjg migdzysesyjnE w sprawie zlozenia wniosku o dofinansowanie
pzedsiqwziqc ze Srodk6w Narodowego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnejw ramach
programu priorytetowego SOWA - oSwietlenie zewnqtzne nabor ll upzejmie informujg, ze obecnie
pzygotowywane jest zadanie uiqzane z wykonaniem audytu energetycznego o6wietlenia ulicznego
wtaz z jego inwenta ry zagq.

Po zapoznaniu sig z wynikami audytu i dokonaniu jego analizy, podjgta zostanie decyzja
co do formy sfinansowania modemizacji o6wietlenia.

Do wiadomoSci:
1. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr. (0P1K.0003 .87.2019)
2. Biuro Rady Miasta


